
开关电源接线端子 HB8500 HB9500

产品名称 开关电源接线端子 HB8500 HB9500

公司名称 东莞市菲晟特电子有限公司

价格 .01/个

规格参数 品牌:FST
型号:FS
种类:配件组件

公司地址 广东省东莞市东城区温塘东路436号

联系电话 86-076922259545 18025196408

产品详情

 接线端子 

------------------------------------------------

产品型号：

尺寸图

contact：柯小姐

tel：18024348686fax：86-769-22336040qq：2643034959地址：东莞市南城区蛤地工业区

 

定制说明

1 确认产品型号；

2 确认产品间距；

3 确认产品颜色；



4 确认订购数量；

5 传订单至0769-22336040或者fst@fastgd.cn、与客服联系直接拍下。

 

 

企业介绍
  

东莞市菲晟特电子有限公司是集开发、生产、销售于一体的专业化的接线端子、端子台、端子、连接器
、接插件生产厂家，并拥有一批高素质的管理队伍和技术精英，通过近几年的精心经营，产品通过了ul
、vde、ce、cqc、rohs等多种认证。菲晟特电子具有多年的专业制造经验在，技术力量雄厚，生产检测设
备先进，拥有一流的现代化生产厂房和各种新型的全自动化装配设备，拥有一批“高效、专业、富有团
队精神”的研发和管理队伍。在公司的发展过程中，我们先后建立了工程研发、五金模具、塑件模具、
注塑成型、装配成品等一系列部门。菲晟特接线端子产品广泛应用于照明灯饰、电子镇流器、电子变压
器、仪器仪表、it通讯、报警设置、电梯设备、家用电器、安防监控等领域、产品性能优良，服务周到，
在国内外市场享有很高的声誉，远销世界20多个国家和地区。菲晟特电子本着“诚信经营，优质服务”
的经营理念，愿与海内外客户携手共创辉煌。

用專業服務於您，用專注回報於您！

创业宗旨：以创新求发展，以客户至上为目标

经营理念：专业、专注、诚信、求实

经营方针：以人为本、科技创新；质量求生存、服务求市场

经营目标：客户信赖、合作共赢

東 莞 市 菲 晟 特 電 子 有 限 公 司dongguan fst electeonics co.,ltdcontact：柯小姐tel：86-769-22259545fax：86-
769-22336040qq：2643034959地址：东莞市南城区蛤地工业区

dongguan fst electronics co.,ltd is the collection development, production, sales in one of the specialized terminals,
terminal, terminal, connector, connectors manufacturers, and has a number of high-quality management team and
technical elite, through nearly ten years of careful management, products through the ul, vde, cb, cqc, rohs and other
certification, the factory has passed iso9001 : 2008 quality system certification. the main products are: ca series shrapnel
type wiring terminal, ct series lifting type wiring terminal, cp series slide-in terminals, cs series screw free press buckle
type connection terminal, ck series, cz series fence type wiring terminal through type wiring terminal, a variety of single
double pin and ic socket. standing specifications have 2.54, 3.50, 3.81, 3.96, 5, 5.08, 6.35, 7.50, 7.62, 8.255, 9.525, 10,
10.16, 11, 13.00mm.

dongguan fst electronics co.,ltd has many years of professional manufacturing experience, strong technical force,
advanced production testing equipment, have a first-class modern production workshop and a variety of new full
automatic assembly equipment, has a group of" efficient, professional, full of team spirit" research and development
and management team. in the company's development process, we have established a project to research and
development, hardware mold, plastic mold, injection molding, assembly of finished a series of departments. the
company strictly implement, the implementation of sustainable development and green environmental protection



concepts, adhere to the quality, efficiency and environmental protection, comprehensive development. factory in
2010 april passed the iso9001 : 2008 quality system certification terminal upgrade, have passed ul, vde, cb, cqc, rohs
and other certification, to provide our clients with the most stringent quality assurance.

dongguan fst electronic terminal products are widely used in various electrical and electronic fields, such as lighting,
rectifier, transformer, instrument, it communication, alarm device, elevator equipment, household appliances and
other fields. products with excellent performance, courteous service, in the domestic market enjoyed a high
reputation, exported to the world more than 20 countries and regions.

terminal experts - o terminal electronic spirit of" integrity management, quality service" business philosophy, is willing
to customers at home and abroad to work together, common development.

dongguan fst electronics co.,ltdcontact: ashleytel:86-769-22259545fax:86-769-22336040qq:2643034959add:hadi
industrial zone,nancheng,dongguan.

添加图片

 

企业证书

添加证书

 

添加质检报告

 

购买须知

1、厂家货源正品

 厂家直销，技术支持。

2、关于尺码

公差范围我们都控制在0.5mm以内。 

3、关于颜色

 由于拍摄有少许色差，最终请以寄样颜色为准。不同批次的产品由于生产调色原因，会有少许偏差，
请理解。



4、关于客服

咨询电话：0769-22259545  传真：0769-22336040   在线qq客服：2643034959

5、关于售后

购买不满意7天内无理由退货，15天内无理由换货。 

6、关于发货

我们可接受款到发货，快递代收货款，为了您的保障，推荐使用支付宝在线订购服务。 

本产品的品牌是FST，型号是FS，种类是配件组件，额定电压是300（V），额定电流是25（A），营销方
式是现货，营销价格是特价，加工定制是是
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